

ESTABLISHMENT

FOR CONTRACTING AND INDUSTRIAL INVESTMENT

الملف التعريفي Establishment Profile





نبذة عن المؤسسة

مؤسسة مراسي الخليج هي مؤسسة سعودية رائدة في مجال المقاولات والخدمات الصناعية، تقدم حلولًا متكاملة تلبي احتياجات مشاريع البنية التحتية، الإنشاءات، الصيانة، والتشغيل. نمتلك خبرة واسعة وفريقًا متخصصًا يعمل بأعلى معايير الجودة والاحترافية، لنكون شريكًا موثوقًا في نجاح مشاريعكم.

About Us

Marasi Gulf Establishment is a Saudi-based Establishment specialized in general contracting, industrial services, and comprehensive construction solutions. Since our inception, we have been committed to delivering high-quality services that meet the expectations of clients across residential, commercial, industrial, and governmental sectors. Backed by a skilled team and extensive technical expertise, we ensure the highest standards of quality and safety throughout every stage of our work.







رؤيتنا

أن نكون الخيار الأول في تقديم حلول المقاولات والخدمات الصناعية بالمملكة، من خلال الالتزام بالجودة، والابتكار، ورضا العملاء.

رسالتنا

تقديم خدمات شاملة ومتكاملة تلبي متطلبات عملائنا، وتُسهم في بناء مستقبل عمراني وصناعي مزدهر.

Our Vision

To be the first choice in the field of contracting and industrial services by offering innovation, commitment, and professionalism — contributing to sustainable urban and industrial development across the Kingdom.

Our Mission

To provide high-quality engineering and execution services in construction, maintenance, and operations — delivering efficient, reliable, and timely solutions that meet and exceed our clients' expectations.







لماذا الشراكة معنا؟ The Benefits of Partnering with Us?

الاعتمادية

في مؤسسة مراسي الخليج، نؤمن بأن قوة أي مشروع تنبع من قوة شركائه. ومن خلال اختياركم العمل معنا، ستحصلون على فريق موثوق يلتزم بالمواعيد ويُنفّذ الأعمال بدقة واحترافية

Dependability

By choosing to work with us, you gain access to a dependable team that delivers on time and with precision.

الخبرة

يتميز فريقنا الخبير بمهارات فنية متقدمة وخبرة ميدانية عميقة تُمكنه من التعامل مع أدق التفاصيل

Expert Team

Our expert team brings deep technical knowledge and hands-on experience across various sectors, ensuring every detail is handled with care.



أحدث التقنيات

نعتمد على أحدث التقنيات وأفضل الممارسات في القطاع لضمان أداء عالِ وكفاءة مستدامة

Advanced Technology

We leverage advanced technology and industry best practices to ensure top-tier performance and efficiency.

حلولًا اقتصادية مدروسة

نوفر حلولًا اقتصادية مدروسة تتناسب مع ميزانيتكم دون المساس بالجودة، مما يجعلنا الخيار الذكي لإنجاز المشاريع بنجاح واستدامة.

Cost-Effective Solutions

We offer cost-effective solutions tailored to your budget—without compromising on quality—making us the smart choice for sustainable and successful project





نهجنا في التنفيذ

فهم احتياجاتكم

نبدأ باستشارات مباشرة لفهم احتياجاتكم الانشائية بشكل كامل.



حلول مصممة خصيصًا

نقوم بتصميم استراتيجيات تتماشى مع أهداف أعمالكم.



Understanding Your Needs

We start with direct consultations to fully grasp your logistics requirements.

Our Approach of Execution

Customized Solutions

We design strategies tailored to your business goals.

تنفيذ ومتابعة سلسة

نضمن تنفيذا تسليما دقيقا وآمنا وفعالا، مع تحديثات لحظية في الوقت الفعلي.



Seamless Execution Monitoring

Ensuring timely, efficient, and secure delivery with real-time updates





Our Services Liilai



المقاولات العامة

نُنفذ أعمال البناء والتشييد بمختلف أنواعها، ونُقدم خدمات متكاملة تشمل:

- إنشاء الفلل والعمائر والمجمعات السكنية، باستخدام أحدث التقنيات الهندسية لضمان الجودة والاستدامة.
- تنفیذ مشاریع محطات الوقود، وفق مواصفات فنیة معتمدة، تشمل کافة المراحل من البنیة التحتیة وحتی التشغیل.
 - أعمال التشطيبات الداخلية والخارجية، بما يشمل الأرضيات، الجدران، الأسقف، والواجهات المعمارية.

General Contracting

We execute all types of construction and finishing works, including:

- Construction of villas, buildings, and residential complexes using the latest engineering techniques for durability and sustainability.
- Fuel station construction projects delivered according to approved technical standards.
- Interior and exterior finishing such as flooring, walls, ceilings, and architectural façades.





الخدمات الصناعية

نوفر حلولًا فعالة للمشاريع الصناعية تشمل:

- بناء وصيانة المصانع من الهياكل حتى المعدات والأنظمة الداعمة.
- تشييد المستودعات والورش الصناعية بمقاييس دقيقة تلائم استخدامات متنوعة.
 - تصنيع وصيانة الحاويات الصناعية بأنواعها، باستخدام مواد ذات جودة عالية.
- متخصصون في صناعة و تنفيذ المستودعات و الهناقر بأعلى معاير الجودة و الأتقان.

Industrial Services

We provide effective solutions for industrial projects, including:

- Construction and maintenance of factories from structural work to equipment and systems.
- Building warehouses and industrial workshops with precise specifications.
- Manufacturing and maintenance of industrial containers with high-quality materials.
- We specialize in the construction and execution of warehouses and hangars with the highest standards of quality and precision.





أعمال السفلتة

تُعد أعمال السفلتة من أبرز خدماتنا في مؤسسة مراسي الخليج، حيث نمتلك خبرة واسعة وكوادر مؤهلة لتنفيذ مشاريع السفلتة بمختلف أنواعها، وفق أعلى معايير الجودة والسلامة. نحن لا نُنفذ مجرد طبقة إسفلتية، بل نُقدّم حلولاً متكاملة تبدأ من دراسة طبيعة الموقع والتربة، ومرورًا بأعمال التمهيد والردم والدك، وانتهاءً بأعمال السفلتة والتشطيب النهائي.

Asphalt Works

At Marasi Gulf Establishment, asphalt works are one of our core services. We have extensive experience and a skilled workforce capable of executing asphalt projects of various types with the highest standards of quality and safety. We don't just lay asphalt — we provide comprehensive solutions that start with site analysis and soil assessment, move through grading, filling, and compaction, and end with precision paving and final finishing.





الدفان وتسوية الأراض

في مؤسسة مراسي الخليج، نُقدّم خدمات احترافية في مجال الدفان وتسوية الأراضي، والتي تُعد من المراحل الأساسية لأي مشروع إنشائي ناجح. نحن نمتلك المعدات الثقيلة المتخصصة، والفريق الفني المؤهل الذي يضمن تنفيذ الأعمال وفقًا لأعلى معايير الدقة والجودة والسلامة، وبما يتماشى مع طبيعة المشروع واحتياجاته الهندسية.

Backfilling and Land Grading

At Marasi Gulf Establishment, we offer professional services in backfilling and land grading, which are fundamental phases in the success of any construction project. With advanced heavy equipment and a qualified technical team, we ensure that every task is executed with precision, safety, and adherence to the highest engineering standards based on the project's requirements.





صيانة وتشغيل الكامبوندات و اعمال اللاندسكيب

تُقدّم مؤسسة مراسي الخليج خدمات متكاملة في تشغيل وصيانة الكامبوندات والمجمعات السكنية والتجارية وفق عقود شهرية أو سنوية، مصممة بعناية لتلبية احتياجات المجمعات الحديثة وضمان استدامة المرافق وكفاءة التشغيل. نحن لا نوفر خدمات تقليدية فحسب، بل نُطبّق منظومة تشغيل ذكية تركز على الجودة، الاستجابة السريعة، وتقليل الأعطال، مما يعزز من رضا السكان والمستفيدين ويحافظ على قيمة العقار على المدى الطويل. بالاضافة لتنفيذ المسطحات الخضراء، الممرات، النوافير، وأثاث الحدائق مع صيانة دورية وتشغيل أنظمة الري الذكي.

Compound Maintenance and Operation

Marasi Gulf Establishment offers comprehensive services in the operation and maintenance of residential and commercial compounds, through monthly or annual contracts tailored to meet the needs of modern developments. We go beyond routine services by implementing smart operational systems focused on quality, quick response, and minimizing downtime — ensuring resident satisfaction and long-term asset preservation. We also preform Installation of green areas, walkways, fountains, and garden furniture and periodic maintenance and smart irrigation systems





تسوير المشاريع و تركيب الشبوك

تُعد أعمال تسوير المشاريع وتركيب الشبوك من الخدمات الحيوية التي تُقدّمها مؤسسة مراسي الخليج بهدف حماية المواقع والممتلكات وضمان الخصوصية والتنظيم داخل نطاق المشروع. نمتلك خبرة واسعة في تنفيذ أنظمة التسوير المتنوعة، بما يتوافق مع طبيعة الموقع والغرض من استخدامه، سواءً كان مشروعًا إنشائيًا، مصنعًا، مزرعة، أو منشأة خدمية.

Project Fencing and Fence Installation

Marasi Gulf Establishment provides essential services in project fencing and fence installation to ensure the protection, privacy, and proper organization of various sites and properties. With extensive experience in installing diverse types of fencing systems, we tailor each solution to match the site's nature and purpose—whether it's a construction site, factory, farm, or service facility.





طلاء الأنابيب ومعالجتها

تُعد خدمات طلاء الأنابيب ومعالجتها من التخصصات الدقيقة التي تقدمها مؤسسة مراسي الخليج ضمن نطاق أعمالها الصناعية والفنية، والتي تهدف إلى حماية الأنابيب المعدنية من التآكل والعوامل البيئية، وضمان جاهزيتها للاستخدام في البيئات القاسية مثل المصانع، محطات الوقود، وخطوط النقل. تستخدم تقنيات معالجة وطلاء متقدمة تضمن أعلى مستويات الجودة والالتصاق والمتانة، مما يُطيل من عمر الأنابيب، ويقلل من تكاليف الصيانة الدورية أو الاستبدال، خاصة في القطاعات التي تعتمد على أنظمة أنابيب معقدة مثل النفط والغاز والمياه والصرف.

Pipe Coating and Treatment

Marasi Gulf Establishment provides specialized pipe coating and treatment services as part of our industrial and technical operations. These services aim to protect metal pipes from corrosion and environmental exposure, ensuring their durability and performance in demanding environments such as factories, fuel stations, and utility lines. We use advanced surface preparation and coating techniques that guarantee high-quality adhesion and long-lasting protection, helping to extend the service life of the pipes and reduce maintenance or replacement costs — especially for complex pipeline systems used in sectors like oil & gas, water, and wastewater.





خدمات الإيبوكسي

تُقدّم مؤسسة مراسي الخليج حلولًا متقدمة في أعمال الإيبوكسي بمختلف أنواعه واستخداماته، لتلبية احتياجات المنشآت الصناعية والتجارية والسكنية. نمتلك الخبرة والكوادر المتخصصة لتنفيذ أعمال الإيبوكسي بأعلى درجات الدقة والجودة، مع استخدام مواد معتمدة تتحمّل الضغط والاحتكاك والعوامل البيئية القاسية. الإيبوكسي هو خيار مثالي لتغطية الأرضيات في البيئات التي تتطلب مقاومة عالية، مثل المستودعات، المصانع، مواقف السيارات، المراكز التجارية، والمرافق الصحية، لما يتميز به من سهولة التنظيف، المظهر العصري، والقدرة على التحمل لفترات طويلة دون تآكل أو تشقق.

Epoxy Services

Marasi Gulf Establishment offers advanced solutions in epoxy flooring and coating services, tailored to the needs of industrial, commercial, and residential facilities. With expert technicians and premium-grade materials, we deliver epoxy works with the highest standards of precision, durability, and aesthetic appeal. Epoxy is an ideal flooring option for environments that require high resistance and longevity—such as warehouses, factories, parking areas, commercial centers, and healthcare facilities—thanks to its seamless finish, easy maintenance, and superior resistance to abrasion, chemicals, and moisture.





تشكيل المعادن و أعمال الألمنيوم و المظلات والسواتر

تقدّم مؤسسة مراسي الخليج حلولًا متكاملة في مجال تشكيل المعادن، أعمال الألمنيوم، وتنفيذ المظلات والسواتر، مستندة إلى خبرات فنية وهندسية عالية. تشمل خدماتنا تصنيع الهياكل المعدنية والقواعد الحديدية والدرابزين والسلالم والبوابات، باستخدام تقنيات دقيقة تضمن المتانة والجودة. كما نقدم أعمال الألمنيوم المتنوعة، مثل واجهات الكلادينج، النوافذ والأبواب المعزولة، والمطابخ المقاومة للعوامل البيئية. وفي مجال التظليل، ننفذ مظلات سيارات، سواتر خصوصية، ومظلات حدائق بتصاميم مبتكرة وخامات مقاومة للحرارة والرطوبة. نحرص على تنفيذ الأعمال بأعلى معايير الجودة والسلامة، مع تقديم حلول مخصصة تناسب احتياجات العملاء ومواقع المشاريع.

Metal Fabrication, Aluminum Works, shades and fences

Marasi Gulf Establishment offers comprehensive solutions in metal fabrication, aluminum works, and the construction of shades and fences, backed by extensive technical and engineering expertise. Our services include manufacturing metal structures, steel bases, railings, stairs, and gates using precise techniques that ensure durability and quality. We also provide a wide range of aluminum works, such as cladding facades, insulated windows and doors, and weather-resistant kitchens. In the shading sector, we implement car shades, privacy fences, and garden canopies with innovative designs and materials resistant to heat and moisture. We are committed to executing all projects with the highest standards of quality and safety, delivering customized solutions tailored to clients' needs and project locations.





تجهيز وبناء المعارض

تُعد مؤسسة مراسي الخليج من المؤسسات الرائدة في مجال تجهيز وبناء المعارض والمؤتمرات، حيث نوفر حلولًا متكاملة تلبي كافة احتياجات العملاء من التصميم وحتى التنفيذ والتشغيل. نمتلك فريقًا متخصصًا من المهندسين والفنيين ذوي الخبرة في تخطيط وتنفيذ المشاريع الكبرى والصغيرة بكل دقة واحترافية.

Exhibition Setup and Construction

Marasi Gulf Establishment is a leading provider in the field of exhibition and conference setup and construction, offering comprehensive solutions that meet all client needs from design to execution and operation. We have a specialized team of experienced engineers and technicians who meticulously plan and implement projects of all sizes with professionalism and precision.







أعمال الديكورات والجبس بورد

مؤسسة مراسي الخليج تقدم خدمات متكاملة في أعمال الديكورات والجبس بورد، تشمل تصميم وتنفيذ ديكورات حديثة ومتنوعة للمساحات السكنية والتجارية والإدارية. تتميز المؤسسة بتركيب الأسقف المعلقة، إنشاء جدران فنية، تنفيذ إضاءة مخفية ومباشرة، وتركيب فواصل داخلية باستخدام مواد عالية الجودة مقاومة للرطوبة لضمان المتانة والجمال. تعتمد المؤسسة على فريق متخصص يلتزم بالجودة والمواعيد، ويوفر حلول تصميمية مميزة مع دعم فني مستمر لضمان رضا العملاء.

Decoration & Gypsum Board Works

Marasi Gulf Establishment offers comprehensive services in decoration and gypsum board works, including the design and implementation of modern and diverse decorations for residential, commercial, and administrative spaces. The Establishment specializes in installing suspended ceilings, creating artistic walls, implementing hidden and direct lighting, and installing interior partitions using high-quality, moisture-resistant materials to ensure durability and aesthetics. The Establishment relies on a specialized team committed to quality and deadlines, providing distinctive design solutions with continuous technical support to ensure customer satisfaction.





تواصل معنا واكتشف حلولنا المثالية لك Reach Out Discover Your Perfect Solution







